
18

شنبه

1400
دی

تاریخ

4

سال 
بیست وهفتم 

3266
روزنامه

شماره

صفحه

 
  

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

   

 
 

    

 

 
  

 
 

 

   
 

 

    
 

 
  

 
 

  
  

 

 

 

 5873 - 8002

0101455837001071 - 32344771
071 - 32344772

071 - 42229246

ISSN : 5873 - 8002

خبـر سخنگوی شورای شهر صدرا عنوان کرد؛
ظرفیت های سرمایه گذاری بزرگی در بخش گردشگری پزشکی شهر صدرا نهفته است

با  گفت:  صدرا  شهر  شورای  گردشگری  کمیسیون  رئیس  و  سخنگو 
سوختگی  سوانح  و  اعضا«  »پیوند  سینا  ابوعلی  بیمارستان های  وجود   توجه 
با کلان شهر شیراز  این شهر  امیرالمؤمنین )ع( در شهر صدرا و همجواری 
ظرفیت های سرمایه گذاری بزرگی در حوزه گردشگری پزشکی در این شهر 
شهرداری  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به  است.  نهفته 
صدرا مهدی کشاورزی گفت: وجود این ظرفیت ها در شهر صدرا فرصت های 
در  سلامت  دهکده  و  بیمارستان  هتل  ایجاد  در  مناسبی  سرمایه گذاری 

افزود:  صدرا  شهر  شورای  شهرسازی  کمیسیون  رئیس  دارد.  وجود  صدرا 
بهداشت  درمان،  بخش  اقتصادی  پروژه های  در  مشارکت  و  سرمایه گذاری 
است.مهدی  شهر  اسلامی  شورای  حمایت  مورد  صدرا  شهر  در  سلامت  و 
به  صدرا  شهر  شورای  گردشگری  کمیسیون  رئیس  و  سخنگو  کشاورزی 
همراه خداکرم فیروزمند رئیس شورای اسلامی شهر صدرا، معاون شهرسازی 
شهرداری صدرا از مجموعه تفریحی گرینلند )سرزمین سبز( و پروژه در حال 

ساخت هتل رز در شهر صدر بازدید کردند.

وزیر کشور در بازدید از مناطق سیل زده فارس:

آسیب های وارد شده به سیل زدگان فارس 
جبران می شود

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان عنوان کرد؛

۱۰ هزار و ۷۱۶ کیلومتر )باند( برف روبی 
در بارش های پنج روزه فارس

حجت الاسلام علیرضا حدائق:
مسئول باید مانند سردار سلیمانی 

خادم مردم باشد

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری فارس خبر داد؛

خسارت ۱۰۰۰ میلیارد تومانی بارش های 
اخیر در فارس

مدیر مخابرات منطقه فارس از راه اندازی 7 سایت جدید همراه اول 
طی دو هفته  گذشته در سطح استان فارس خبر داد. 

از روابط عمومی مخابرات منطقه  به نقل  به گزارش روزنامه طلوع 
فارس،  ایزدی گفت: در راستای رفع مشکلات ارتباطی استان فارس 
و راه اندازی سایت های جدید طبق قول های داده شده به مردم  استان، 
ثابت قدم هستیم و کارشناسان ما با تلاش شبانه روزی در اجرای فاز 
8 و 8 پلاس همراه اول در راه مرتفع کردن مشکلات ارتباطی استان 

شبانه روز در تلاش هستند.
 ایزدی اظهار داشت: این 7 سایت در تربرجعفری و پاکینگ تخت 
1400/10/5؛  باغ  پشت  راهی  سه  هربال  بیضا  جمشید1400/10/4؛ 
جاده شیراز کوهمره سرخی - روستای ریچی 1400/10/9؛ پارک 
کفدهک  روستای  خرامه  شهرستان  لارستان1400/10/11؛  در  نخل 
1400/10/13 و جاده شیراز کوهمره، روستای فتح آباد 1400/10/14 

افتتاح شده است.

مدیر مخابرات منطقه فارس خبر داد؛ 

سالگرد  دومین  و  )س(  زهرا  حضرت  شهادت  سالروز  با  همزمان 
مطهر  پیکر  میزبان  شیراز  آبفا  شرکت  سلیمانی  قاسم  حاج  شهید 
دوران  شهدای  از  حقیقی  کنعانی  فیض الله  شده  تفحص  تازه  شهید 

دفاع مقدس بود 
سرویس خبری /خدیجه غضنفری: مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره 
شرکت آب و فاضلاب شیراز در مراسم استقبال از پیکر مطهر شهید 
تازه تفحص شده، »فیض الله کنعانی حقیقی« از شهدای دوران دفاع 
با حضور جمع  سلیمانی  قاسم  حاج  شهید  سالگرد  دومین  و  مقدس 
این  میزبانی  برای  کارکنان  گفت:  شیراز  آبفا  کارکنان  از  زیادی 
زیادی  شیراز زحمت  آبفا  در شرکت  تحمیلی  دوران جنگ  شهید 

کشیدند تا این افتخار نصیب ما شده است. 
با  شیراز  فاضلاب  و  آب  شرکت  هیئت مدیره  رئیس  و  مدیرعامل 
بیان اینکه احترام و تکریم خانواده شهدا یک تعارف نیست، و یک 
وظیفه است افزود: این رویه در این شرکت ادامه خواهد داشت و 

بتوانیم حق شهدا و خانواده شهدا را ادا کرد. 
ایثارگران در شرکت آب و  از  نفر  اینکه 65  به  اشاره  با  بهروزی 
فاضلاب شیراز فعالیت می کنند، افزود: در این شرکت با همکاری 
دیگر پرسنل تلاش بر ارائه آب سالم و با کیفیت به 2 و چهار دهم 

میلیون است.
پرسنل  ایثارگری  جامعه  شیراز  فاضلاب  و  مدیرعامل شرکت آب 
نفرفرزند شهید،  نفر، 8  این شرکت را شامل جانبازان 9  شاغل در 
33 نفر رزمندگان، 9 نفربرادر و خواهر شهید و 6 نفر فرزند جانباز 

عنوان کرد. 
بر اساس این گزارش پاسدار شهید »فیض الله کنعانی حقیقی« فرزند 
طاری وردی در 11 شهریور سال 1344 در شهرستان شیراز متولد و 
در 22 اسفند 1363 در سن 19 سالگی در منطقه عملیاتی بدر به فیض 
شهادت رسید که پیکر مطهر این شهید  همزمان با سالروز شهادت 

حضرت زهرا )س( در شیراز تشییع و تدفین شد. 

همزمان با دومین سالگرد شهید قاسم سلیمانی صورت گرفت؛ 

ترافیک  درصدی   130 افزایش  از  فارس  استان  پست  مدیرکل 
مرسوله های تجاری پستی استان نسبت به سال گذشته در فارس خبر 

داد.
سرویس خبری/ خدیجه غضنفری: مهدی آزادی با بیان این مطلب 
گفت: با توجه به ظرفیت پستی نیاز به تلاش چند برابری درمجموعه 

پستی بود که به خوبی مدیریت شد.
از  قبل  افزود:  به شیوع کرونا  اشاره  با  فارس  استان  مدیرکل پست 
اما بعد از  کرونا روزانه 2 کامیون مرسوله پستی وارد استان می شد 

کرونا به 17 کامیون افزایش یافته است.
آزادی افزود: مجموعه پست می تواند بخش های اقتصادی خرد جامعه 
را فعال کرده و با توجه به فارغ التحصیلان بخش فناوری حاضر در 

فارس، تأثیر خوبی در اقتصاد خانوار برجای بگذارد
وی با اشاره به اینکه در 9 ماه گذشته 13 میلیون و 100 هزار ترافیک 
است،  شده  ساماندهی  استان  وارده  و  صادره  مرسولات  قالب  در 
و  اشتغال جوانان  الکترونیک،  تجارت  بر  تمرکز  راستای  در  افزود: 
شرکت های استارتاپی فضاهایی ایجاد شد و سامانه و سایت هایی را 

رونمایی کرده ایم.
تجارت  حوزه  فروشگاه های  تعداد  افرایش  به  اشاره  با  آزادی 
الکترونیک از 451 به 680 فروشگاه گفت: فروشگاه ها را در حوزه 
و  اشتغال  در  مثبتی  تبعات  داده شده که  توسعه  اینترنتی  محصولات 

گردش مالی استان دارد
دورافتاده  روستاهای  در  اینکه  بیان  با  فارس  استان  پست  مدیرکل 
امکان سرویس دهی پستی وجود دارد، افزود: مردم روستاها با استفاده 
از سامانه طراحی شده می توانند از طریق باجه های پست ارتباط برخط 

با دستگاه های مختلف داشته باشند.
آزادی با اشاره به برخی از اقدامات انجام شده درمجموعه پست استان 
فارس گفت: در چند ماه گذشته سیستم سورتینگ استان راه اندازی 
نیاز و مطالبه و شرایطی که در  شد که در کشور اول بود. علیرغم 
سیستم توزیع کلانشهر شیراز داشتیم اما در سال های گذشته به روش 
غیرحرفه ای 200 موزع ما در سطح شهر پراکنده بودند که منجر به 

خطاها و گلایه های مردمی می شد اما این فرایند را اصلاح کردیم.

شهردار شیراز خواستارشد؛ 

شهردار شیراز خواستار انتقال تکنولوژی کارت بلیت ها از بانک شهر به 
شهرداری شیراز شد و همچنین توزیع کارت بلیت در سطح شهر صورت 

پذیرد.
به گزارش روزنامه طلوع به پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، احسان 
اصنافی شهردار شیراز در دیدار با مدیرعامل بانک شهر و هیئت همراه با 
تسلیت شهادت حضرت فاطمه )س( اظهار داشت: بانک شهر طی سالیان 
اخیر نشان داده همواره همراه شهرداری شیراز بوده و تعامل خوبی وجود 

دارد.
 اصنافی با اشاره به صندوق پروژه متذکر شد: تلاش داریم با کمک و 

همراهی مجمع کلانشهرها ردیف هایی برای شهرداری ها دیده شود.
وی با بیان اینکه طی چند وقت گذشته 370 حساب شهرداری شیراز را 
مبلغ  تا  شود  بسته  باید  پشتیبان  حساب های  کل  کرد:  تصریح  بسته ایم، 

رسوب کاهش یافته و به جریان نقدینگی اضافه شود.
شهردار شیراز خواستار انتقال تکنولوژی کارت بلیت ها از بانک شهر به 
شهرداری شیراز شد و همچنین توزیع کارت بلیت در سطح شهر صورت 
پذیرد.مهدی طاهری رئیس شورای اسلامی شهر شیراز نیز در این نشست 
با تسلیت ایام فاطمیه عنوان کرد: مشکلاتی از قبل روی هم انباشته شده و 

کار را برای شورا و شهرداری دشوار کرده است.
وی با بیان اینکه مردم به دولت و مدیریت جدید شهری امید دارند، اذعان 
داشت: تلاش داریم خیزش و جهش در شهر شیراز رقم بخورد که این 

مهم با همراهی و هم افزایی در مسائل میسر می شود.
نزدیک  آینده  در  باید  کرد:  تصریح  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
و  مؤثر  و  خوب  پروژه های  شروع  شاهد  موانع،  گذاشتن  سر  پشت  و 

کاربردی در شیراز باشیم که موجب آسایش و رفاه مردم شود.
وی در پیشنهادی پیرامون نوسازی و اورهال ناوگان اتوبوسرانی گفت: 
با حداکثر 10 درصد قیمت یک اتوبوس می توان آن را اورهال کرد تا 

همچون یک اتوبوس جدید می تواند خدمت رسانی کند.
سعید مصفا، معاون مالی و اقتصادی شهرداری شیراز گفت: امیدواریم با 

همکاری بانک شهر بتوانیم پروژه های عمرانی را به سرانجام برسانیم.
عامل  بانک  شهر  بانک  اینکه  به  توجه  با  کرد:  امیدواری  اظهار  وی 
شهرداری شیراز است بتوانیم فرایندی را طی کنیم که در قالب تسهیلاتی 

که بانک ارائه خواهد داد تاکسی های فرسوده شهر را تعویض کنیم.


